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Hva mente Høyre forrige møterunde? 

Høyre fikk flertall for vårt tilleggsforslag 
sammen med Venstre, om at punkt 
6.1.5 Brannvann oppdateres til å være i 
tråd med gjeldende forskrift for 
tilrettelegging for rednings- og 
slokkemannskap. Vi varslet også at vi 
vil følge opp at brannvesenet har 
nødvendig utstyr til å møte Frogn 
kommunes behov med trange og bratte 
gater. 

Frogn kommune ble bedt om å 
godkjenne ny samarbeidsavtale for 
håndtering av mindre tilfeller av akutt 
forurensing i Indre Oslofjord. I denne 
saken støttet Høyre  
kommunedirektørens innstilling, som 
innebar en godkjennelse av den nye 
samarbeidsavtalen. 
 
 

Interpellasjoner  

Høyre ønsket en utredning av de private 
veiene i kommunen, men ble nedstemt. 
Dette ville gitt oss et nyttig 
faktagrunnlag for å vurdere om det er 
private veier som bør gjøres 
kommunale, samt hvilke kostnader 
som i så fall vil påløpe og dermed blir en 
del av kommunens spleiselag med 
innbyggerne. Flertallet sa blankt nei til 
utredning. 

Kommunestyret velger styret til 
Drøbak-Frogn Idrettsarena KF, som vi til 
daglig kjenner som Bølgen. Som ny 
nestleder ble Kathe Langvik valgt, og 
Hilde Kristine Rosenvold ble valgt som 
nytt styremedlem. Dermed styrkes 
Bølgen med kompetanse om drift av 
badeanlegg, som vil komme godt med 
for å kunne drive Bølgen fremover. 

Denne høsten kan norske kommuner søke 
støtte for energitiltak i kommunale boliger 
gjennom Enova, og Høyre spurte ordfører 
om dette var støtte Frogn kom til å søke 
om. Ordfører svarte at Frogn vil 
etterstrebe å benytte støtteordninger for 
blant annet etterisolering av yttervegger- 
og tak, loft og utskifting av vinduer samt 
mulig produksjon av Energi. Høyre er 
tilfreds med det positive svaret og ser 
frem til at dette blir fulgt opp. 

Høyre ønsker strakstiltak på Torkildstranda 
for surfere og badende for å hindre ulykker. 
Ordfører ville ikke komme tilbake med en 
egen sak, men vil be administrasjonen om 
et notat som vurderer ulike tiltak som kan 
gjennomføres for å bedre forholdet mellom 
surfere og badende. Notatet skal 
synliggjøre konsekvenser for alle parter, 
forslag til konkrete tiltak og kostnader. For 
Høyre er det viktig at dette kommer på 
plass i god tid før badesesongen starter 
igjen. 

Samarbeidsavtale for mindre 
tilfeller av akutt forurensning 

Hovedplan vann, 
avløp og vannmiljø 

Endring av klassifisering av 
vei fra privat til kommunal  

Ny nestleder i styret til 
Drøbak-Frogn Idrettsarena KF 

Energisparing i 
kommunale boliger 

Torkildstranda - for 
badende og surfere 



  

Høyres kommunalkonferanse gikk av stabelen i Tønsberg 02.-04. september. 
Der møtte 10 ivrige representanter fra Frogn Høyre for faglig påfyll og en god 
dose motivasjon fram mot lokalvalget i 2023. Her fikk vi høre alt om god 
skolepolitikk i kommunene, fremtidens digitale løsninger, hvordan vi skal driver 
en god eldreomsorg og valgkampplanlegging.  

Medlemsmøte med Follo Forum 
Follo Forum er Høyre-foreningene i Folloregionen sitt interkommunale 
samarbeidsorgan. 30. august arrangerte vi et felles medlemsmøte med 
ordførerkandidatene, hvor hovedtemaene var tilbud til yngre demente og tiltak 
for Oslofjorden. I tillegg fikk vi bli bedre kjent med ordførerkandidatene, og ikke 
minst andre Høyre-medlemmer på tvers av kommunegrensene.   

Frogn Høyre på kommunalkonferansen 



 

 
  

Sigbjørn Odden deltok i 
debatt på frivillighetens dag 
 Søndag 28. august arrangerte Frogn 
kommune frivillighetens dag i 
forbindelse med frivillighetens år i 
2022. Der deltok Sigbjørn i en debatt 
hvor alle partiene fikk holde en appell 
om viktigheten av frivillighet, og 
hvordan vi kan tilrettelegge best mulig 
for frivilligheten i Frogn kommune. 
 
 
Vil du lese innlegget til Sigbjørn? Da kan 
du trykke her. 

Frogn Unge Høyre setter 
psykisk helse på dagsorden 
Julian og Anine, som representerer Unge 
Høyre i Frogn, er svært bekymret over at en 
av fem ungdom er i risikosonen for å utvikle 
spiseforstyrrelser. Samtidig vet vi at det er 
store geografiske sprik i ventetider for hjelp 
hos barne- og ungdomspsykiatrien. De er 
også bekymret for konsekvensene av at 
regjeringen kutter bevilgningen til 
rådgivning om spiseforstyrrelser (ROS) og 
fritt behandlingsvalg. 
 
Saken kan du lese i Amta her. 

Bor det en 
lokalpolitiker i deg? 
Scan QR-koden og bli med på laget! 

https://hoyre.no/frogn/aktuelt/frivilligheten_i_frogn/
https://www.amta.no/anine-og-julian-er-bekymret-utviklingen-skremmer-oss/s/5-3-1289624


 
  

Høyres plan for et mer 
aldersvennlig samfunn 

 

En stadig økende levealder og en høyere andel 
eldre, krever nye løsninger i eldrepolitikken. 
Derfor har Erna Solberg lagt fram Høyres plan 
for et mer aldersvennlig samfunn. Planen 
inneholder en rekke tiltak som alle Høyre-
foreninger skal jobbe for i sin kommune.  
 
Planen kan du lese i sin helhet her. 

Frogn Høyres 
nominasjonsmøte 
I år skal vi vedta listen til kommunevalget i 2023. 
Denne listen bestemmes av våre medlemmer på 
nominasjonsmøtet 16. november. Har du 
spørsmål om nominasjonsprosessen eller 
nominasjonsmøtet? Da kan du ta kontakt med en 
av følgende personer: 
Bente Heiersjø, foreningsleder   
bente.heiersjo@frognhoyre.no  
Odd Haktor Slåke, leder av nominasjonskomitéen 
haktor.slake@drobakrorleggerservice.no 
 

16. 
november 

Har du innspill til meg? 
Som ordførerkandidat leder Sigbjørn 
også programarbeidet. Har du innspill 
til vårt program? De kan enkelt sendes 
inn via vår portal forslag.hoyre.no  

https://hoyre.no/2022/09/02/hoyres-plan-for-et-mer-aldersvennlig-samfunn/
mailto:bente.heiersjo@frognhoyre.no
mailto:haktor.slake@drobakrorleggerservice.no


 
 
  

Prøvenominasjon og uravstemning til fylkestinget 
Frogn Høyre har flere gode kandidater som har stilt seg til disposisjon til 
fylkestinget fra 2023. I perioden 19.-30. september blir det avholdt 
prøvenominasjon og uravstemning i kommuneforeningene, hvor vi får muligheten 
til å si hvilke kandidater vi ønsker høyt oppe på listen. Her kan du se hvem som er 
kandidater fra Frogn. 

Bente Krystad Heiersjø 
Foreningsleder i Frogn Høyre og 
fast representant i 
kommunestyret. 

Anine Norén 
Leder i Akershus Unge Høyre og 
fast representant 
kommunestyret. 

Antonio Serri 
AU-medlem i Akershus Unge 
Høyre og leder for ungdommens 
fylkesråd i Viken 

Christian Bakken 
Chief Internal Auditor i Alfred 
Berg Kapitalforvaltning AS 
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